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Spørgsmål nr. S 902 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Transportministeren 

Dato: 2. maj 2024 

Stillet af: Nick Zimmermann (DF)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at en kommune som Aarhus udsteder 43 

pct. flere p-tilladelser, end der er p-pladser, og mener ministeren generelt, at 

det er en hensigtsmæssig forretningsmetode, at man sælger flere 

komponenter, end man har på lager og således ikke kan levere den ydelse, 

man får betaling for?  

(Spm. nr. S 902). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Transportudvalget 2023-24


